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Slovo starosty obce 
Vážení a milí čtenáři, 

je za  námi 3.  kvartál roku 2024, který byl naplněn nejen 
sluncem, pro mnohé odpočinkem u  vody, nebo časem 
stráveným při rodinných dovolených a  rodinných setkáních, 
ale také nebývalými mimořádnými dešti. Dovolte mi nyní, 
abych Vás na  úvod tohoto zpravodaje co nejsrdečněji 
pozdravil a krátce na uplynulý čas zavzpomínal. 

Možná to nebude správně chronologicky, ale nejprve je 
jistě potřeba zmínit povodňovou situaci, která v polovině září 
zasáhla téměř celou naši republiku, zejména pak Olomoucký 
a Moravskoslezský kraj. Tyto mimořádné deště se nevyhnuly 
ani naší obci Kateřinice, způsobily však škody „jen“ 
na  jímacích studních pro obecní vodovod, obecních místních 
komunikacích, mostech a  propustcích, a  ne na  lidských 
životech, jak tomu bylo na severu Moravy. Klíčové pro řešení 
celé situace, nejen v  naší obci, byla informovanost 
předpovědní služby povodňových situací od  ČHMÚ. Díky 
informacím s  dostatečným předstihem jsme se  mohli 
na přicházející deště připravovat již od čtvrtka 12.9. 2024, kdy 
byla ještě jasná obloha a kdy poprvé zasedla naše povodňová 
komise. Nebudu nyní popisovat celou situaci, která v naší obci 
v  následujících dnech nastala, s  přibývající vodou to bylo 
mnohdy opravdu složité. Chtěl bych nyní touto cestou 
poděkovat všem, kteří pomáhali při přípravách, plnění pytlů 
s  pískem, naším hasičům, zaměstnancům obce a  všem 
dobrovolníkům, kteří nabídli svou pomoc ve správný čas. Opět 
se ukázalo, že naša dědina a  její občané, se dokáží semknout 
a zapojit se do práce vždy, když je potřeba. Chvála a díky Pánu 
Bohu za  to! A  také za  všechny ty, komu není lhostejný osud 
druhých, snaží se  vzájemně podpořit a  pomoci potřebným, 
třeba při zapojení do  materiálních a  finančních sbírek 
na pomoc postiženým obcím na severu Moravy, nebo aktivním 
zapojením do odstraňování povodňových škod v  zasažených 
oblastech. Ještě jednou Vám všem ze srdce děkuji! 

 
 

Obvykle to tak bývá, že před dešti bývá dlouho 
přetrvávající sucho, a  tak tomu bylo i  letos. Pocítili jsme to 
opět při snaze zajistit dostatečné množství vody do obecního 
vodovodu. Je nutno říci, že bez nových vrtů bychom byli už 
v  půlce července „na  suchu“. V  souladu s  doporučeními 
vodohospodářského výboru proběhla výměna a  instalace 
nových sekčních uzávěrů v  dolní části obce, která byla 
náročnější, než jsme čekali. Zde bych se  chtěl omluvit, 
zejména občanům na dolním konci, kteří mají domy ve výše 
položených částech obce, za  delší čas opětovného 
napouštění vodovodu a  poděkovat jim za  trpělivost. Jako 
velice přínosná se  také ukázala instalace vodoměrů 
s dálkovým odečtem, díky kterým nám byly odhaleny rozsáhlé 
úniky vody, které se  podařilo efektivně odstranit. Tady Vám 
všem patří opětovný veliký dík, že jste v  době krizí vodou 
šetřili. 

V průběhu léta jsme také měli možnost se radovat třeba při 
oslavách 80  let od  založení našeho fotbalu, nebo třeba při 
„barumce“, která se díky Pánu Bohu a obětavosti pořadatelů, 
v  letošním roce obešla bez větších komplikací. Stejně tak 
se  podařilo obnovit komunikace na  Ojičnou, pod Chladnou, 
na Dubcovou, nebo do nové stavební lokality za Liďáky II. Naši 
nejmenší začali také využívat zrekonstruovanou třídu naší 
mateřské školy. 

Je celá řada akcí a věcí, které jsme mohli v naší obci prožít 
a jsem moc rád, že je v našem obecním zpravodaji stále o čem 
psát a pevně věřím, že díky akcím a našim aktivním spolkům, 
tomu bude i nadále. Přeji Vám všem mnoho sil a entuziazmu 
do  zbývající části tohoto roku a  budu se  těšit na  osobní 
setkání, třeba na Slavnosti vesnice roku 2014 po deseti letech, 
která se bude konat v pátek 11.10.2024. Všichni jste srdečně 
zváni! 

Vojtěch Zubíček, starosta obce



-   -3



-   -4

Zastupitelstvo schválilo 
hospodaření obce za rok 2023 

Zastupitelstvo obce Kateřinice dne 24.6.2024 na  svém 
15.  zasedání schválilo závěrečný účet obce a  uzávěrku obce 
za  rok 2023 bez výhrad. Celkové výnosy činily 13,587 mil. Kč, 
náklady 9,799 mil. Kč, takže hospodářský výsledek po zdanění 
činil zisk 3,788  mil. Kč, který byl schválen a  převeden 
do  výsledků hospodaření z  minulých let. V  rozpočtovém 
hospodaření obec hospodařila s  celkovým přebytkem 
3,813  mil. Kč, kde celkové konsolidované příjmy byly 
33,397 mil. Kč a  celkové konsolidované výdaje 29,584. Obec 
investovala v  roce 2023 do  svého majetku včetně dotací 
celkem 10,58  mil. Kč. Veškeré ekonomické přehledy 
a  ukazatele jsou veřejně přístupné na webu státní pokladny: 
monitor.statnipokladna.cz

Připomínáme občanům 

Do  konce zář í 2024 je splatná 
2. polovina plateb za vodné a stočné. 
Aktuální výši doplatku zjistíte na  tel. 
571 420 955 u  referentky obce. Platby 
je možné hradit bezhotovostně na účet 
č. 48  25  851/0100  s VS 2310xxx, kde 
„x“ představuje čp. nebo če.

Milan Valůšek, DiS., ekonom a účetní obce

Barum Czech Rally Zlín  
V  sobotu 17.srpna 2024 projížděl naší obcí 53.  ročník 
Barum Czech Rally Zlín. Součástí této rally je i Star Rally 
Historic Zlín, které se  účastnila i  domácí posádka 
s  vozem Audi Quattro A2  s  jezdcem Bronislavem 

Tatýrkem a  spolujezdcem Jakubem Machálkem. I  když 
druhý průjezd rychlostní zkouškou byl poznamenám 
deštěm, vše se obešlo bez nehod a vážných problémů. 
Děkujeme všem pořadatelům a  fanouškům za  zdárný 
průběh!
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V uplynulém čase probíhala obnova místních komunikací 
na Ojičnou, pod Chladnou a v nové stavební lokalitě Za Liďáky 
II. Realizaci prováděla spol. Repont, s.r.o., celková investice 
převýšila 7,4 mil. Kč, z toho 3,3mil. bylo pokryto z dotace od 
MMR.  

Dále byla obnovena místní komunikace na Dubcovou, v částce 
0,5 mil. Kč. Celkem bylo obnoveno 5,3 km obecních 
komunikací.

Obnova a údržba cest
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Rekonstrukce MŠ Kateřinice 
V  rámci tohoto projektu 

byly zmodernizovány prostory 
přístavby mateřské školky nad 
p ožá r n í z b r o j n i c í . B y l y 
položeny nové podlahy, el. 
r o z v o d y , v o d o v o d 
a  kanalizace včetně nového 
sociálního zařízení a vybavení 
nábytkem. Dále byly opraveny i  přilehlé kancelářské 
a skladovací prostory. Ve výběrovém řízení uspěla firma 
JK Stavební práce s.r.o. z Kateřinic s celkovou cenou díla 
3,726 mil. Kč. Tato investiční akce byla spolufinancována 
Ministerstvem pro místní rozvoj ve  výši 2,943  mil. Kč 
z programu Podpora rozvoje regionů 2019+.
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Před třemi měsíci jsme 
vytipovali místa v okolí 
Kateřinic, která stojí 
za  návštěvu. Už to je 
o d m ě n o u 
z a  a b s o l v o v a n o u 
p r o c h á z k u n e b o 
v y j í žď k u . M u s í m e 
o c e n i t v š e c h n y 
ú č a s t n í k y , k t e ř í 

se  nebáli se  zvěčnit a  poslat fotky nebo koláž. Místa jste 
zdolávali pěšky, s  doprovodem čtyřnohých kamarádů 
(zajímavé, že to byly vždy borderkolie😊 ), na kole, a dokonce 
i  s přívěsným vozíkem. Nejmladšímu účastníkovi je pouhý 
jeden rok! 

Nejvíce vám dal zabrat výlet k Sirné studánce (ano, byla 
trošku dál, ovšem zase stojí za těch pár kilometrů navíc). Horší 
přístup je i  k pramenu Kateřinky. Nejvíce se  líbilo posezení 
na Chladné – výhled ocenila většina účastníků, následovalo 
posezení u  Dubcové a  u Vávrů. Někteří místní byli docela 
překvapeni, že v  těsné blízkosti domova mají nějakou 
studánku. 

Dostali jsme i tipy na  další místa v  okolí, moc za  ně 
děkujeme. Odtajňovat je nebudeme, třeba vás tam pozveme 
příští letní sezónu. 

Zajímalo nás, jak byste pojmenovali studánku za hájenkou. Vybíráme 
podněty: 
• U hrnečku 
• Pod Hájenkou 
• Za Hájenkou 
• Studánka pod Palúchama 
• Bzučilka nebo Bzučivka (údajně tam vždy potkají spoustu 

otravného hmyzu😊 ) 

Pro posezení nad autobusovou zastávkou U Poláchů jste vymysleli: 
• Nad Kozí Ulicí 
• U Kaštánků 
• Mezi loukami 
• Posezení Skočovka 
• U Skočova 
•

Nápady určitě proberemekulturní komisi a spolu s vedením obce 
rozhodneme, které je nejtrefnější pro danou lokalitu. 

Hana Hanny Zbranková 

Vyhodnocení akce Posezení U vody
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Popovodňová pomoc obci Zátor 

V září naše obec uspořádala v knihovně materiální sbírku 
pro území zasažené povodněmi. Dobrovolnice Šárka 
Karlíková, společně s místními hasiči, odvezla sbírku do obce 
Zátor u Krnova, kde celý týden pomáhala. 
Velké poděkování patří více jak 80 občanům a rodinám, kteří 
se  do sbírky zapojili. Sesbírali jsme drogerii, prostředky 
a pomůcky na úklid, trvanlivé potraviny, nářadí, lopaty, vody. 
Díky finančním prostředkům jsme dokoupili kladiva, špachtle, 
hrábě a materiál na čištění. 

Děkujeme i dobrovolnicím, které upekly buchty, bábovky, řezy 
pro dobrovolníky, kteří v  obci Zátor pomáhali. Celkem bylo 
odvezeno 14 krabic buchet. 
Děkujeme i  za  dodatečné zajištění pracovních oděvů, bot, 
opasků a  jiného materiálu, které vyplynulo ze situace, kterou 
paní Karlíková monitorovala už na místě. 

Martina Valůšková
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Dobrý den všem.  
Jsem součástí naší obce cca 10 let a když můžu, pomůžu. Když 
přišla povodeň a  našemu kraji se  ji podařilo přečkat bez 
větších ztrát, rozhodla jsem se jet do zaplavených oblastí. 

Minulý týden v úterý se nedalo skoro s nikým spojit, všude 
byl zmatek a nevědělo se, jak a co kde podchytit. Spojila jsem 
se přes WhatsApp s klukem z krizového štábu v Zátoru (nešel 
jim internet, nedalo se  dovolat, opravdu byli odříznuti 
od okolního světa, co se  týká zajištění základních věcí). Poté 
jsem se  spojila s  paní starostkou Zátoru. Díky tomu jsme 
se  s  naším panem starostou domluvili, že naši dobrovolní 
hasiči dovezou vámi vybranou materiální pomoc přímo 
do Zátoru. 

Nabalila jsem si nějaké věci a  jela s  nimi s  tím, že týden 
budu pomáhat a  zjistím, co a  jak. Když jsme do  Zátoru 
přijížděli, nebylo po nějaké katastrofě ani památky (přijeli jsme 
z horní strany). Při příjezdu dolů, k obecnímu úřadu, už bylo 
znát, že přírodní živel změnil velkou část obce k nepoznání. 

Týden jsem spala ve  spacáku ve  vytopeném centru 
u  fotbalového hřiště. Paní správcová, co byla sama zasažena 
povodní a bydlela přes cestu, dokázala nám, dobrovolníkům, 
vytvořit úžasné zázemí. Měli jsme kde spát, osprchovat 
se  a  nahoře v  patře si uvařit kávu. Jídla bylo dostatek díky 
lidem, co obci pomáhali a  každý den zajišťovali obědy pro 
všechny, ať už pro zasažené občany, tak pro dobrovolníky. 
Telefon jsem nabíjela jen přes power banku, takže jsem jej 
téměř nepoužívala. Mnozí lidé přišly o  celé domy, spoustě 
lidem zůstal jen vyklizený, promáčený dům. Štěstí měli ti, kteří 
měli aspoň horní patro, těm se  podařilo pár věcí zachránit. 
Přes všechno to špatné si lidé dokázali pomáhat a  nějak 
fungovat. Všude kolem nás jezdila těžká technika a  řešili 
se  opravdu těžké situace, bylo tam s  námi mnoho vojáků 
a hasičů. Odjížděla jsem po týdnu – 28.9.2024 a hasičů, vojáků 
vč. chlapů od těžké techniky bude potřeba ještě dlouho.  

Děti z obce Zátor mají do školy nastoupit už teď v pondělí. 
Je třeba zajistit i  jejich bezpečí. Kolem školy už je to celkem 
vyklizeno, ale těsně pod školou je urvaný kus cesty a  stále 
jezdí těžká technika. Na  mnoha místech to vypadá jako 
po válce. Chybí kus domu, všude spoušť. 

Chci vám všem poděkovat. Opravdu jsem na vás všechny 
pyšná. Když jsem zjistila, které věci jsou opravdu důležité 
akutně, dokázali jste je během týdne zajistit a hasiči je mohli 
opět dovézt a mě dostat zpět domů. Velké poděkování panu 

starostovi za  obrovské nasazení a  pomoc, obrovský dík 
hasičům, že obětovali dvě soboty a dovezli, co bylo potřeba. 
A  velký dík lidem, kteří pomohli nákupem a  věnováním 
potřebných věcí. 

Pokud byste chtěli ještě někde pomoci, věřte, že všude je 
každá ruka dobrá. Ať už půjde o pomoc ženskou – vařit kafe, 
chystat jídlo, balíčky pro dobrovolníky, vojáky a  lidi zasažené 
povodní, tak i  chlapskou – na  odklízení, je potřeba chlapy 
s  motorovou pilou, na  rozvoz materiálu a  spoustu dalšího. 
Opravdu bude potřeba těmto oblastem pomáhat ještě dlouho. 

Přes všechno jsem se  seznámila se  spoustou lidí, kteří 
v této zasažené oblasti žijí a řeší spoustu existenčních starostí. 
Jsou to úžasní lidi, usměvaví a skvělí. Mnohdy si přišli jen pro 
objetí, když mě někde potkali. Cítila jsem se skoro jako doma. 
 Byl to pro mě silný zážitek. 

Pár střípků... 
• Potkala jsem se  s  výše postaveným vojákem, vážným 

a strohým mužem. Hned po prvním dnu mi řekl „Úsměv má 
něco do sebe, a i mě samotného to nutí se usmívat“. A pak 
už tak strohý a vážný nebyl. 

• 86 letá paní, u které vojáci bagrovali zahradu se mi svěřila, 
že musela zavolat kamarádce, aby se ji pochlubila, že tolik   
šikovných hochů na své zahradě ještě neměla. 

• Když se  blížila povodeň, někteří lidé stěhovali do  vyšších 
pater domu i domácí zvířata (slepice, králíky…) 

• Část obce byla pod vodou i po 10 dnech po povodni. Voda 
se  musí z  této části odčerpávat opatrně, aby se  znovu 
nezaplavila oblast, kde již voda opadla. Viděla jsem paní, 
která stála v domě po kolena ve vodě a krájela zeleninu pro 
svého nemohoucího muže, který byl v patře. 

• Po celou dobu, kdy jsem byla v Zátoru, nešla plně elektřina, 
septiky byly zaplavené vodou, všude kameny a binec z řeky. 

• Na sběrné místo přijel asi 80 letý pán pro pitnou vodu. Jeho 
dům sice zaplavený nebyl, ale vařil a připravoval jídlo pro 
své sousedy, kteří takové štěstí neměli. Dostal toho 
mnohem víc, než jen vodu, pro kterou si přijel. 

• Mladým manželům bylo „blbé“ si jít do centra pro materiální 
pomoc, tak se přes kopec nějak dostali do města a vše si 
koupili. Pak se  našli i  tací, kteří pomoc až tak akutně 
nepotřebovali a přišli si. 

• Dobrovolníci jezdí opravdu z celé republiky. 

Kdyby nějaká parta lidí jela pomáhat, a budu moct, ráda se k 
vám přidám.  

Šárka Karlíková
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Letní příměstský tábor 
15.7.-19.7. a 19.8.-23.8. 2024 

Letošní prázdniny obec 
Kateřinice pořádala dva 
dětské tábory. První turnus 
nesl název „Cesta kolem 
světa“. Vydali jsme se tak na 
všechny kontinenty, poznali 
tamní zvyky, zajímavosti 
i zvířátka. Například v Africe 
jsme si vyzkoušeli chůzi jako 
africké ženy, v Austrálii jsme 
se naučili pravou Haku, tedy 
rituální bojový tanec, který 

neodmyslitelně patří k ragby. Na Antarktidě jsme si vyrobili 
vlastní tučňáky. V rámci Evropy nás navštívili zaměstnanci 
Lesů ČR, kteří si pro nás připravili program, nechyběla ani 
ukázka Sokola. Tábor jsme zakončili karnevalem jako v Rio de 
Janeiro. 

V srpnu jsme se vydali po Evropě a zároveň jsme se 
seznámili se dvěmi složkami Integrovaného záchranného 
systému – s hasiči a policií ČR. Obě složky nám předvedly své 
vybavení a povídaly nám o své práci. Vyzkoušeli jsme si letní 
olympijské hry, naučili se některá španělská slova, vyrobili si 
vlastní hudební nástroje. Na konci týdne jsme si pak 

vyzkoušeli střelbu ze vzduchovky pod vedením zkušené 
myslivkyně, mistryně České republiky, a absolvovali několik 
stanovišť. 

Oba tábory byly velmi povedené, děkujeme a už teď se 
těšíme na příští turnusy. 

Tereza Trčálková, Kristýna Malovaná,  
 Martina Gajdošíková
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Milí čtenáři, již je tomu 10  let, co se naše obec zúčastnila 
soutěže Vesnice roku. Pojďme spolu zavzpomínat, jak to 
vlastně bylo. Připravila jsem si pro vás výpis z kroniky z  roku 
2014 o  účasti Kateřinic v  celé této soutěži. Více fotografií 
z oslav a předání cen celostátního kola 3.  října 2014 najdete 
na infokanálu a webu naší obce. 
Výpis z kroniky z roku 2014 připravila 

Renata Gottwaldová, kronikářka obce 

Soutěž Vesnice roku 2014 

Krajské kolo 
I v tomto roce se naše obec 
p ř i h l á s i l a d o  s o u těže 
V e s n i c e r o k u 2 0 1 4 . 
Prezentace obce v krajském 
kole soutěže proběhla 
13.  května, od 13:45 do 
1 5:4 5. P ro ko m i s i by l 
připraven program okružní 
p r o h l í d k y v e s n i c e . 
Prezentace se  zúčastnilo 
více jak 250 občanů. Každý 
s e  z a p o j i l , j a k m o h l . 
Výsledky byly vyhlášeny 
19.  května na  Krajském 

úřadě ve  Zlíně. Naše obec získala 1.  místo a  titul Vesnice 
Zlínského kraje roku 2014. 

V  neděli 17.  srpna byla v  naší vesnici předána ocenění 
Vesnice Zlínského kraje roku 2014. Celodenního programu 
se  zúčastnili představitelé Zlínského kraje, Ministerstva pro 
místní rozvoj, Spolku pro obnovu venkova ČR, Svazu měst 
a  obcí ČR, Ministerstva zemědělství, Sdružení místních 
samospráv ČR, další hosté z  řad poslanců a  senátorů 
a zástupci hodnotitelské komise. Stuhy a diplomy oceněným 
předával za  Zlínský kraj hejtman Stanislav Mišák, jeho 
náměstci Ivan Mařák a Lubomír Nečas a krajská zastupitelka 
Milena Kovaříková. Byla slavnostně otevřena výdejna jídla 
a  zrekonstruovaný sál kulturního domu. V  prostorách 
kulturního domu byla připravena výstava květin a v knihovně 
výstava dřevěných kostelů autora Jana Blizňáka. Sladkosti 
upekly seniorky z Klubu seniorů a frgály paní Kamasová. Pod 
vedením šéfkuchaře Martina Žabčíka naše kuchařky připravily 
oběd pro 600  lidí. Hrála cimbálová muzika Vsacánek 
s primášem Filipem Kamasem. 

Celostátní kolo 
Následovaly př ípravy 
na  prezentaci naší obce 
v  celostátním kole, které 
p r o b ě h l o 5 .  z á ř í 
odpoledne. Na prezentaci 
v  celostátním kole byly 
celkem 4 hod., které byly 
n a b i t é p ř i p r a v e ným 

programem. Do  příprav se  zapojily všechny spolky a  složky 
obce i občané Kateřinic. 
Výsledky celostátního kola byly vyhlášeny v  Luhačovicích 
v  rámci konání Mezinárodního festivalu dětských folklorních 
souborů Písní a  tancem. Na zážitek, kdy byly naše Kateřinice 
vyhlášeny Vesnicí roku 2014, a  nato jak téměř stovka 
Kateřiničanů vtrhla na pódium a vzala další program do svých 
rukou, asi nikdo ze  zúčastněných nezapomene. Pak 
následoval průjezd autobusů z  Luhačovic s  rozvinutými 
prapory po  cestě lemované hrdými občany přes Kateřinice 
a  oslavy v  kulturním domě. 3.  října proběhlo slavnostní 
předávání cen celostátního kola soutěže Vesnice roku 2014. 
Byla připravena prezentace Zlaté třináctky roku 2014, tedy 
vítězů krajských kol. Oslavy a předání cen proběhlo za účasti 
hejtmana Zlínského kraje Stanislava Mišáka a  zástupců 
vyhlašovatelů soutěže, za  Ministerstvo zemědělství 
náměstkyně Jaroslavy Beneš-Špalkové, předsedy Spolku pro 
obnovu venkova ČR Eduarda Kavaly a  Antonína Líznera 
ze Svazu měst a obcí ČR.  
Akce probíhala v areálu hřiště za kulturním domem. Program 

začal v 15 hodin. Celý program doprovázela cimbálová muzika 
Vsacánek.  
Po  skončení oficiální části byl náš starosta Vojta Zubíček 
slavnostně pasován hrabětem a  dostal od  všech zástupců 
sdružení a  spolků obce malý dáreček. Slavnost pak 
pokračovala společnou večeří a  zábavou s  country kapelou 

Okénko do historie
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ŽÍT DOMA. AŽ DO KONCE. 
Nemilosrdná diagnóza lékařů zněla: rakovina slinivky v pokročilém stádiu… Maminka měla 70  let a  spoustu energie a chuti 

do života. Šok to byl pro nás, ale ještě větší pro ni. Vzali jsme si ji z nemocnice domů, plní strachu a obav z toho, co bude dál. 
První měsíc byl náročnější, než jsme si dokázali představit. Maminka trpěla velkými bolestmi. Bezmoc, kterou jsme pociťovali, 

byla hrozná. 
Přátelé nám zprostředkovali kontakt s Domácím hospicem Devětsil. Maminku okamžitě přijali do  své péče, a  nám se moc 

ulevilo. Najednou tu byl někdo, kdo byl ochoten nám pomoci. Bolesti se podařilo dostat pod kontrolu, stav se relativně stabilizoval 
a maminka si v rámci možností mohla užívat každý další den. Na návštěvy lékařky nebo sestřičky se maminka vždy těšila, dokázaly 
jí zvednout náladu. 

Letos, na konci srpna, maminka zamřela. Doma v klidu, obklopená nejbližšími a s „anděli za zády“. Děkujeme lidem z Devětsilu, 
za jejich nedocenitelnou pomoc. 

Kampaň DOŽÍT DOMA 
Od 1. do 13. října 2024 proběhne celorepubliková kampaň Dožít doma, jejímž smyslem je přiblížit veřejnosti činnost domácích 

hospiců, které svou komplexní péčí umožňují prožít poslední dny a týdny života nemocných doma, v důvěrně známém prostředí 
a se svými nejbližšími. 

Ve středu 9. října 2024 vyvrcholí Kampaň Dožít doma Papučovým dnem. V tento den se můžete osobně setkat s pracovnicemi 
Domácího hospice Devětsil, který na Vsetínsku nabízí pomoc umírajícím a  jejich rodinám od  roku 2016. Najdete je před Střední 
zdravotnickou školou na náměstí Svobody ve Vsetíně nebo před Poliklinikou Vsetín od 9 do 13 hodin. 

Papuče jako symbol domova 
Papučový den je dnem, kdy si lidé v celé republice berou místo bot na nohy papuče jako symbol domova – a  tak vyjadřují 

podporu domácí hospicové péči. 
Všem, kdo navštíví naše dva stánky před Střední zdravotnickou školou nebo Poliklinikou Vsetín dáme možnost vyfotit 

se  v  papučích v  připraveném fotopointu. Vyfotografovat se  v  papučích však lidé mohou, tam kde právě jsou – v  dílnách 
i kancelářích, děti ve školách. A fotky pak stačí umístit na sociální sítě s hastagem #papucovyden. 

DEVĚTSIL – VÁŠ DOMÁCÍ HOSPIC PRO VSETÍNSKO A ZLÍNSKO 
Domácí hospic Devěts i l pomáhá 

n e m o c n ý m v  k o n e č n é m s t á d i u 
nevyléčitelné nemoci prožít závěr života 
doma v  kruhu svých blízkých. Zajišťujeme 
pal iat ivní péč i , k terá je zaměřená 
na  zmírnění utrpení , léčbu bolest i 
a  na  tlumení příznaků, které nemoc 
provázejí. Náš odborný tým tvoří lékař, 
zdravotní sestry, sociální pracovnice, 
psycholog a duchovní. Služby poskytujeme 
na  území Zlínského kraje s  dojezdem do 
40 km od Vsetína. K dispozici jsme 24 hodin 
denně, 7 dní v  týdnu. Pro své klienty jsme 
dostupní kdykoliv telefonicky nebo osobně 
ve dne či v noci. Domácí hospicová péče je 
bezplatná. O  naši službu může požádat 
nevyléčitelně nemocný člověk od 19  let 
v  pokročilém nebo terminálním stádiu 
nemoci. Důležitou podmínkou je, aby 
alespoň jeden blízký převzal odpovědnost 
za celodenní péči o nemocného. 

Kontakt: +420  731  640  764, email: 
devetsil@diakonievsetin.cz Bližší informace 
najdete na webu: vsetin.diakonie.cz.
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25. července jsme uspořádali   Prázdninový večerníček  
s výšlapem na Dubcovou a  tvořením záložek z kůže u Drábků. 
Paní Irena dětem předvedla tuto techniku a  děti si 
s  maminkami vyrobili pěknou záložku. Tatínkové připravili 
oheň na  opékání, i když bylo docela teplo, špekáčky přišly 
vhod. Děkujeme za hezké odpoledne manželům Drábkovým. 

Druhý Prázdninový večerníček jsme uspořádali v areálu Domu 
Kateřinka, děti s rodiči měli připravenou aktivitu s 3D perem, 
venku čekalo na děti malé ovocné občerstvení, tvoření a čtení 
s aktivitou o cestování. Všem účastníkům děkujeme. 

Knihovna 

Martina Valůšková 

Rádi přivítáme nové čtenáře  do knihovny. 

Připravujeme setkání pro maminky s dětmi 
16.10.2024              13.11.2024                         11.12.2024 

Program: povídání, čtení, hry, tvoření.  
od 9.00 – 11.00 hod. 

Rozvoz knih pro čtenáře, kteří se  ze 
zdravotních důvodů do  knihovny nedostanou, 
ale rádi by si novou knihu nebo časopis Epocha 
přečetli. Nabízíme k poslechu mluvené slovo 
na CD, k dispozici máme různé autory – Halina 
Pawlovská, Radka Třeštíková, pohádky a další. 
Přístup do  on-line katalogu je přes webové 
stránky obce 
www.obeckaterinice.cz/spolky/knihovna. 

Kontakt pro zájemce: tel.: 725  447  797, M. 
Valůšková.
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Před prázdninami jsme zakončili setkávání Miniklubu 
Ovečka společným výletem do  Teplic nad Bečvou. Dětem 
se  cestování vláčkem líbilo. A  to ještě nevěděly, co je čeká 
na  místě. Prošli jsme se  po parku, po  příchodu na  určené 
místo děti vyslechly biblický příběh o  ztracené ovečce. 
Se zápalem nám pomáhaly ztracené ovečky najít. Následoval 
piknik. Ještě zmrzlina, kouknout se  na kačenky v  Bečvě 
a  rychle zpátky na  vlak. Výlet se  moc vydařil. Vznikla nová 
přátelství a ta starší se utužila. Už se těšíme na příště. 

Eva Uličníková, Mária Kovaříčková

Miniklub Ovečka 
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Letošní „expedici“ podnikli kateřiničtí 
oldskauti, spolu se  svými kamarády, 
do  Karélie ve  Finsku – 2150  km tam a 
2 1 5 0  k m z p á t k y. P ře v á žn o u čá s t 
z  desetidenní akce trávili většinu dnů 
v  tamních Národních parcích, spali 
v  r o u b e nýc h p ř í s t řešc í c h a  v a ř i l i 
na otevřených ohních. Každý den expedice 
byl nabitý zážitky a  emocemi. Místo 

obecných popisů raději přikládám kousek zápisu z oldskautské kroniky: 
12. září 2024 – čtvrtek – 7. den 
Potěšujícím zjištěním dnešního rána je, že neprší : -) Zatím :- ( V 8:00 jsme 
s Murzou po snídani a sbalení. Právě se chystáme jít nafoukat naše baraky pro 
plavbu na ostrov, když přichází Jarda s  jedním ze svých bláznivých nápadů: 
„Nefoukejme lodě a přeplavme na ostrov bez nich!“ 
Na ostrov to je odhadem necelých 300 metrů, takže je Jardův návrh přijat. 
Chceme jen ke  skalní kresbě, takže přeplavání cca 300 metrů + cca 2  km 
pěšky po  ostrově a  to celé zpět, bychom měli zvládnout za  cca 2  hodiny. 
Poplaveme ve čtyřech, Paf plavání s námi zavrhuje, udělá si vlastní program 
na pevnině. 
Beru velký loďák do kterého si dáváme oblečení a boty. Lodní pytel nám dobře 
poslouží i  jako „záchranný kruh“ v případě, že by se při plavání ve  studené 
vodě dostal někdo z  nás do  potíží. Domlouváme se, že se  budeme držet 
pohromadě, abychom se mohli v případě problému lépe domlouvat a konat. 
Skáčeme do  vody a  plaveme. Po  pár minutách už mi voda nepřipadá tak 
chladná a volné tempo plavání nás nijak nevysiluje. Registruji, že Owain má 
nějaké křečovité pohyby, ale to už je u něj Murza a přisouvá mu nafouknutý 
lodní pytel, kterého se může přidržovat. Rozumím tomu, že jako astmatikovi 
bude Owainovi trvat déle než se na plavbu adaptuje. 
Na skalnatý břeh, porostlý mechem a  lišejníkem, vylézáme bez újmy. 
Oblékáme se, nazouváme boty 
a po mechovém koberci kráčíme 
do  ostrovního pralesa. Ke  skalní 
kresbě to můžeme mít 1,5  km, 
budeme-li volit hůře prostupným 
terénem vhodnou trasu. 
I  tady kráčí Jarda bez bot. Zdá 
se  to v  mechovitém terénu jako 
pohoda, ale jsem upozorněný, že se v tomto přírodním koberci skrývá nejeden 
špičatý klacek, ostrá borovicová šiška či průrva do které bosá noha nechtěně 
vklouzne. 
Překvapuje mne, že skoro všechny padlé stromy, které jsem na ostrově zatím 
viděl, jsou dílem bobra. Pro něj i tuleně kroužkovaného to tu musí být učiněný 
ráj. A my se mu po něm procházíme : -) 
Od břehu se  snažíme nejkratším směrem nastoupat na  hřeben ostrova. 
Převýšení je necelých 50 výškových metrů a lépe se tu orientujeme. Ne, že by 
bylo kde se na ostrově ztratit, ale zbytečné zacházky si rádi odpustíme. 
Většinu cesty ke skalní malbě absolvujeme po druhé straně hřebene ostrova. 
Míříme na severozápad. Občas kráčím sám a nevidím nikoho z mých druhů, 
jindy jdeme na dohled. Je to zvláštní pocit kráčet kudy lidská noha hezkých 
pár let nevstoupila, kde nevidím jedinou stopu lidské činnosti. 
Povrch ostrova je různorodý, od skal s borovicemi až po hromady hranatých 
balvanů a  strmých srázů. Všemu dominují urostlé borovice, mech a  lišejník. 
Rychlost pohybu v tomto terénu není nijak oslnivá. Máme ale štěstí, že je stále 
sucho a boty nám nekloužou po mokrých padlých kmenech či nacucaných 
kobercích mechu... 
Tahle oblast prý bývala v  době kamenné poměrně hustě osídlena. Sídliště 
z  tohoto období byla nalezena poblíž dnešního národního parku Kolovesi. 
Drsné a skalnaté břehy jezera i strmé skály ale lidi z doby kamenné nelákaly 
k tomu, aby se zde trvale usadili. A tak se zde pravděpodobně nacházely jen 
různé lovecké a  rybářské tábory, po  kterých na  skalnatých březích jezer 
nezůstaly žádné stopy. Tedy vyjma té kresby na  skále, ke  které se  snažíme 
dostat. Nádherně se tu odpočívá. Tak měkkou a pohodlnou karimatku jako je 
zdejší naducaný koberec z mechu nemám. Tady bych dokázal lenošit hodně 
dlouho : -) 
Výhoda trhání brusinek proti trhání borůvek je 10:1 – na  jedno utrhnutí mám 
v dlani 1 borůvku, a nebo 10 brusinek. Párkrát jsem narazil i na  trs brusinek, 

který měl víc než 10 plodů. Tady bych 
v  tomto ročním období asi hlady 
neumřel : -) 
Pohledy na hladinu jezera pod námi 
u  mne evokují romantiku filmu 
Poklad na Stříbrném jezeře, uších mi 
zní legendární hudební podkres : -) 
Bože, to je krása!... Uvědomuji si, že v této části ostrova dominuje úplně jiná 
vůně než tam, kde jsme vylezli na břeh. Svěřuji se s tím Owainovi a ten říká, že 
mu to připomíná terpentýn. U mne to evokuje spíše vůni vyhaslých ohňů pod 
převisy skal. 
Když sestupujeme dolů k hladině jezera, kde by měla být ona skalní kresba, už 
vidím, čím je ona vůně způsobena – slabý dým stoupá mezi kameny. Že by 
samovznícení? Vzhledem, že ohnisko není příliš daleko od mola pro kotvení 
kánoí, bude spíš odhozený vajgl. Dneska tu jsme určitě jako první, takže to je 
minimálně ze  včerejška. Tomu by odpovídalo i  to, že prodoutnává půda 
i několik metrů od ohniska, jak se oheň neznatelně šíří po kořenech stromů. 
Jednáme okamžitě – Murza vyprazdňuje svůj příruční loďáček, já do něj z mola 
nabírám vodu, a podávám mu jej. Murza jej přenáší asi 15 metrů k ohnisku, 
vylévá do  nej vodu a  pak mi ze  břehu hází prázdný pytel. Celý cyklus 
opakujeme mnohokrát, až dým mizí a máme pocit, že je okolní zem dobře 
prolitá. 
Raději ještě volám Padovi, který se  svou skupinou ještě nevyplul, aby našel 
na informační ceduli kontakt na správu Národního parku a poslal mi jej. Owain 
pak dostává bojový úkol na zaslané číslo zavolat a informovat je, že tu hořelo, 
že jsme to uhasili, ale že by to raději měli zítra přijet zkontrolovat, protože 
oheň z kořenů se umí probrat i po několika dnech. 
Owain správě parku na jejich vyžádání posílá i nějaké fotky a videa z toho, jak 
jsme „hasili“. Tím je pro nás celá záležitost uzavřená a  jdeme se  konečně 
podívat na tu prastarou skalní kresbu. 
V  kompletní sestavě hledáme kresbu a  ubezpečujeme se, že ta červená 
šmouha na skále je skutečně ona... 
(kráceno, více na www.oldskauti.cz) 

Pavel Dazul Drábek 

Oldskauti - expedice Finsko
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Skauti - puťák a expedička 1.-7.8.2024

2. den PUŤÁKU – úterý 2.července 2024 Ráno jsem 
se probudila do horkého letního dne. Až na to, že vůbec. Ráno 
byla strašná zima, protože celý večer pršelo, a  tak jsme měli 
ještě do  toho všichni mokré věci. Na  snídani jsme se  sešli 
u Mirdovy hamaky, kde jsme si dali vynikající rohlík s máslem, 

a  j e š t ě l e p š í 
j a h o d o v o u 
m a r m e l á d o u . 
D a z u l s  M i r o u 
chtě l i vyjít tak 
do  osmé hodiny, 
ale to se nám jaksi 
nepovedlo. Vyšli 

jsme asi v 9, ale 
jakmile jsme vysli na  louku u  lesa, kde jsme spali, čekal tam 
Myšák s dronem, aby pořídil nějaké pěkné snímky pro Dazula. 
Jak já moc nemusím, když Dazul létá s  dronem, tak teď si 
myslím, ze budou pěkné, a  jsem za ně ráda. Po pořízení páru 
snímků jsme pokračovali v  cestě po  skupinkách, jako každý 
jiný den. První pětici tvořili Jirka, Lišák, Mik, Bebi a  já. No a tu 
druhou tvořil zbytek (Mira, Naty, Dazul, Myšák a Verik). Tím ale 
nechci říct, že když šli ve druhé skupince, že šli nějak hůř. Já si 
myslím, že všichni co ten puťák zvládli, si vedli velmi skvěle. 
Po cestě na tu nejvyšší horu celého puťáku nás ovšem přistihl 
déšť. Navlekli jsme 
na batohy pláštěnky, 
já s  Bebi sundaly 
trika, ať je nemáme 
m o k r é , 
a  pokračovaly jsme 
dál. My s  Bebi jsme 
se  po čase odpojili 
od  kluků, protože já jsem měla celé nohy od  puchýřů 
a nezvládala jsem ten kopec :- (. Ale i přes mé puchýře a déšť 
jsme stále měly velký náskok na  zbytek. Po cestě bylo vidět 
pár vyhlídek na  které jsme se  vždy zašly podívat a  natočit 
video, ať víme o  čem můžeme psát (stejně jsme se  na ně 

n e p o d í v a l y a n i 
j e d n o u ) . S o t v a 
jsme vyšly nahoru, 
viděli jsme Jirku, 
j a k n a  n á s 
s  klukama čeká 
v  n ě j a k é m 
přístřešku. Tam jsme počkali i  na  zbytek. Někdo si zašel 
na  rozhlednu, někdo jen lepil puchýře. Asi po  hodince, kdy 
jsme snědli i oběd, jsme se zase rozešli a pokračovali v cestě. 
U potůčku jsme pres Mirův filtr napustili vodu, a pokračovali 
v  cestě. Po  chvíli se  zase udělaly skupinky jako na  začátku. 
Po  cestě, u  nějaké chaty, na  nás čekal Pavel, aby nám dal 
provázky na  celty, protože pár lidem pochybělo. Už nám 
zbývalo asi jen 7 km, tak jsme si počkali asi po 3 km u další 

rozhledny. Pauza 
a s i 3 0  m i n u t , 
a  p o k r aču j e m e 
v  cestě. Po  cestě 
p á r k r á s n ý c h 
v ý h l e d ů , p á r 
zastávek, až jsme 
nakonec dorazili 

k závoře, počkali jsme na ostatní a šli jsme za Pavlem pro jídlo 
na  večer (PAVLE DĚKUJEME MOC, ŽES NÁM TO JÍDLO VOZIL 
KAŽDÝ VEČER BO JINAK BYCH CESTOU NE ŽE DOŠLA, ALE 
POŠLA). Vzali jsme si jídlo, a vrátili se kousek zpátky, kde jsme 
chtěli přespat. Postavili přístřešky a  hamaky, uvařili večeři – 
kuskus s  vepřovkou, pak jsme měli chvíli volno. Dazul nám 
mezi tím natáhl mezi stromy plátno, a dívali jsme se na starý 
hraný film NEPORAŽENÍ (o mobilizaci Československa v  roce 
1938). Bylo to úžasné (až na  to, že jsme mrzli) a  následně, 
konečně po dlouhém dni jsme zalehli do  spacáků, a  šli jsme 
spát (s Jurym jsme si ještě povídali, ale pak vážně spink). 

 Eliška Liška Kroupová
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Skauti- tábor  8.-22.7.2024 

Skauti pomáhali po povodních v Bohdíkově u Hanušovic 
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Prázdniny plného zvonění a společných setkání 

Letošní letní sezóna byla pro naši zvonkovou skupinu opět 
bohatá na  události a  hudební zážitky. Nejenže jsme měli 
příležitost zúčastnit se několika vystoupení a  tábora, ale také 
jsme přivítali nové názvy našich zvonkových skupin. Rádi 
bychom se s vámi podělili o tyto skvělé momenty. 

Každoroční Zvonkový tábor proběhl v  týdnu od 8.  do 
12.  července a konal se v Kateřinicích. Celý týden jsme pilně 
cvičili, ale nechyběl ani čas na  zábavu a  odpočinek. Zvoníci 
se  během tábora nejen zdokonalovali ve  své hře, ale také 
prohloubili svá přátelství. Tábor byl zakončen galakoncertem, 
který se uskutečnil 13. července, kde zazněly písně, které děti 
nacvičovaly během celého týdne. Tento koncert byl výjimečný 
tím, že jsme vystupovali společně s  našimi přáteli z  USA. 
Koncert byl zakončen společnou večeří společně s  našimi 
přáteli z USA a členy spolku Zvonky Dobré zprávy. 

Další důležitou událostí bylo představení nových názvů 
našich zvonkových skupin. Mladší skupina nyní ponese název 
Agnus Dei, starší skupina se představuje jako Credo, a náš užší 
výběr nově nese název Campanella. Tyto názvy lépe vystihují 
hudební i duchovní charakter našich skupin a věříme, že s nimi 
budeme úspěšně reprezentovat na mnoha vystoupeních. 

Podzimní sezónu koncertů jsme zahájili vystoupením při 
vzpomínkové slavnosti Jana Maniše, která proběhla 8.  září 
v Ratiboři a v Domově pro seniory v Napajedlech 24. září. Obě 
tyto vystoupení odehrála skupina Agnus Dei. 

Děkujeme všem, kteří se zúčastnili našich akcí, a těšíme se na 
další společné hudební chvíle! 

Mezinárodní tábor 2024 
Letošní již 14.  ročník zvonkového táboru jsme zahájili 

8.  července. Po přivítání s přáteli z USA jsme začali trénovat 
nové skladby a  zlepšovat techniku hraní. V  odpoledních 
hodinách jsme získali první body v  celotáborové hře 
a nacvičovaly Fishtales. Při tropických teplotách jsme si užili 
vodní hry. Ve čtvrtek jsme se vydali na pochod Troják – Lázy, 
při tomto pochodu pro nás byly připraveny úkoly k  táborově 
hře. Večer na  nás čekala kostýmová party, která začala 
promenádou masek, potom jsme hlasovali o nejlepší kostým, 
zahráli karnevalové hry a  tančili. V  pátek na  nás čekaly 
poslední přípravy na sobotní koncert, možnost získat poslední 
body do  celotáborové hry, protože odpoledne nás čekalo 
vyhlášení výsledků. V  odpoledních hodinách se  uskutečnilo 
představení Fishtales, které jsme si všichni moc užili. Dirigenti 
nám při zkouškách dávali zabrat, ale my jim taky. V  sobotu 
jsme tábor zakončili koncertem a  následovalo smutné 
rozloučení s krásným týdnem a přáteli z USA. Už teď se těšíme 
na příští rok! 

Andrea Kubíčková 

A jak hodnotí tábor holky z Agnus Dei? 
„Tento tábor nejde popsat lépe než tím, že byl ten nejlepší 
tábor, na kterém jsem kdy byla.“ Terezka M. 

„Tábor byl super jsem moc ráda, že 
jsem mohla poznat Američany a moooc 
jsem si to užila! Nej tábor.“ Terezka N. 

„Chodím na  zvonkové tábory už 
od  malička a  jsem za  to moc ráda. 
Potkala jsem tam strašně super lidi 
a  všichni se  k  nám chovají strašně 
hezky a  mám s  tama strašně moc 
zážitků.“ Jolanka Z. 

ZVONKY DOBRÉ ZPRÁVY
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„Byl to ten nejlepší tábor, nedokážu si představit léto 
bez zvonkového táboru. Našla jsem si tam strašně 
moc úžasných kamarádů a  kamarádek. Prostě 
a jednoduše řečeno miluju zvonky!“ Anetka V. 

„Jsem hrozně ráda, že 
máme možnost mít takové 
skvělé tábory, se  skvělým 
programem a  lidmi. Je 
toúžasné, protože se nejen 
zdokonalujeme ve  hře 
n a  z v o n k y, a l e t a k é 
poznáváme nové lidi, např. 
letos přiletěli po  dvou 
letech Američné. Bylo to 
super!“ Eva D. 

„Na  táboře jsem byla druhým rokem 
a strašně si to s váma užívám. Plno zážitků 
si z  tábora vždy přinesu a  jsem za  vás 
ráda, že si to můžu užívat zrovna s vámi. 
Taky jsem ráda, že díky táboru jsem vás 
všechny mohla víc poznat a neskutečně si 
toho vážím. Na  táboře je strašná sranda 
a vždy jsem ráda, že tam s vámi můžu být, 
nedokážu si představit ani jedno léto bez 
zvonkového táboru, a  taky jsem ráda, že 
jsem mohla poznat Američany a Maďary. 
Chci poděkovat Terezce, Zuzance 
a  Michalovi, že nám mohli dát tu šanci 
se  také naučit hrát na  zvonečky. Jsem 
vám za  to strašně vděčná, strašně si to 
s váma užívám, mám vás neskutečně moc 
ráda.“ Terka B. 

Kde budeme hrát? 
      
1. 10.  Komunitní centrum Ratiboř 
8. 10.  DS Vsetín Jasenka 
11. 10.  Oslavy obce Kateřinice 
22. 11.  Hovězí 
29. 11.  Kateřinice 
30. 11. Soláň 

 

01. 12. Zlín 
08. 12. Halenkov 
14. 12. Rožnov pod Radhoštěm 
15. 12.  Planá nad Lužnicí, Jihlava 
17. 12.  DS Lukov 
22. 12. Ratiboř "Urbi et Orbi" 
29. 12. Štípa
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TJ Sokol Kateřinice

Plán utkání všech týmů TJ Sokol 
Kateřinice. Termíny se mohou během 
s e z ó n y n a p ř í k l a d z d ů v o d ů 
n e p ř í z n i v é h o p o č a s í m ě n i t , 
nejaktuálnější informace najdete 

nejlépe v aplikaci "fotbalCZ" případně na 
www.fotbal.cz
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V sobotu 13. července jsme na našem hřišti oslavili 80  let 
od  založení fotbalu v  Kateřinicích. Oslavu jsme plánovali 
dlouho dopředu a s podporou obce Kateřinice a našich členů 
oddílu jsme připravili bohatý program. I  přes prázdninový 
termín, kdy má většina oddílů dovolenou, se  podařilo 
uspořádat turnaje minipřípravky, mladší přípravky, přátelské 
utkání mladších žáků i starších žáků. Odpoledne naši současní 
i bývalí fotbalisté sehráli exhibiční utkání s Mercedes týmem 
celebrit kolem známé fotbalové celebrity Petra Švancary. 
Jedním z  bodů programu bylo také ocenění našich hráčů 
a  funkcionářů, kteří u  nás působili kus svého života, a  ať už 
hráčsky nebo pořadatelsky náš oddíl podporují i  nadále. 
Těmto legendám našeho oddílu jsme předali drobné dárky 
a ocenění. 

Po celý den bylo připraveno pro všechny účastníky 
i návštěvníky bohaté občerstvení, jídlo, udírna, bufety.  
Pro vyžití nejmenších byly za  tribunou nafouknuté skákací 
hrady. V prostorách terasy Hospůdky na hřišti jsme pro tento 
den instalovali „síň slávy“ našeho fotbalu, kde jsme vystavili 
historické fotografie, artefakty, dresy, vlajky, týmové oblečení 
a  další doplňky spojené s  našim oddílem. Po  celý den nás 
hudebně doprovázel DJ. Ve  večerních hodinách se  pak 
uskutečnila diskotéka pod širým nebem. 

Akce se  i díky krásnému počasí vydařila, plné parkoviště 
i tribuna jen dokazuje vysokou návštěvnost události a věříme, 
že jsme i s pomocí všech příznivců náležitě toto výročí oslavili. 

Zbyněk Děckuláček

Oslava 80 let fotbalu v Kateřinicích
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Turisté hraběnky Kateřiny 
První zářijový týden zavítali turisté hraběnky 

Kateřiny do  nejkrásnější oblasti Českého 
Švýcarska Jetřichovic. Tato oblast s  úchvatnými 
výhledy je jedinečným místem pro všechny, kdo 
hledají dobrodružství, krásu a klid. Jetřichovické 
skály vytvářejí fascinující krajinu pro pěší 
turistiku, která vede přes nádherné lesy, údolí 
a  vyhlídky skalních stěn - Mariina vyhlídka, 
Vilemínina vyhlídka a  Rudolfův kámen. Dalším 
skvostem je Dolský mlýn, známy především 
z  pohádky Pyšná princezna a  Pavlíno údolí, 
romantické kaňonové údolím, kterým se  klikatí 
říčka Chřibská Kamenice. Posledním zastavením 
bylo krásné poutní místo Bratrské oltáře vytesané 
v  pískovcových skalách nedaleko České 
Kamenice.  

Jaroslava Rožnovjáková
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B o h u ž e l 
s e  p ř e d p o v ě ď 
počasí na  druhý 
z á ř i j o vý v í k e n d 
vyplnila a  ani naší 
obci se  povodeň 
nevyhnula. Naštěstí 
neměla tak devastující následky, jako například na  Jesenicku 
nebo Bruntálsku. Ve  čtvrtek 12.9.2024 proběhlo zasedání 
povodňové komise, kde byla uvedena jednotka SDH Kateřinice 
do  pohotovosti. V  pátek 13.9.2024  byla jednotka svolána 
na přípravy v případě povodně. Probíhalo pytlování písku. Bylo 
připraveno 100 pytlů s  pískem a 70 pytlů bylo umístěno 
na místa, kde v minulosti docházelo k zatopení. Celkově bylo 
naplněno a  rozmístěno 500 pytlů s  pískem. V  sobotu 
14.9.2024 byla jednotka svolána ve 12:20, kdy byl překročen II 

s t u p e ň p o v o d ň o v é 
aktivity. Jednotka byla 
rozdělena na dvě družstva 
a  p r o v á dě l a č i š těn í 
zanesených mříží, kanálů 
a  ucpaných vpustí. Dále 
byly odčerpány zatopené 
s k l e p y a  o d k l á něn y 
přítoky vody z  kopců 
do  př i lehlých vpustí. 
Postupně bylo připraveno 

400 pytlů s pískem, z  toho 330 umístěno na  kritická místa. 
I přes klesající hladiny toků stále setrvával II SPA a  jednotka 
zůstala v pohotovosti i přes noc na neděli. V neděli ráno ve 
4:30  se  hladina blížila ke  III SPA a  na  některých místech, 
zejména v  lokalitě Březiny, byla kritická. Byly doplněny 
zbývající pytle s pískem u fotbalového hřiště. Asi kolem osmé 
hodiny ranní se  podařilo zajistit veškerá kritická místa, kde 
hrozila újma na majetku občanů. Následně se  začala hladina 
toků pozvolna snižovat. Jednotka nadále prováděla 
monitoring a  prováděla potřebnou činnost, která byla 
ukončena kolem 17:00 hod. a technika se vrátila na základnu. 
V pondělí 15.9.2024 byly v ranních hodinách zahájeny úklidové 
práce a čištění komunikací. Dále probíhal úklid zatopené části 
společných prostor obce 
v suterénu a odčerpání vody 
z  výtahové šachty, čerpací 
práce a  č ištění studní. 
Postupně byly odstraněny 
pytle s pískem. Do 16:00 bylo 
s v e z e n o , u k l i z e n o 
a  vyprázdněno všech 500 
pytlů. V 16:00 byla technická 
pomoc jednotky ukončena. 

Chtěl bych poděkovat 
všem, kteří se  podíleli na  zvládnutí této náročné situace. 
Členům JSDH a  SDH za  jejich skvěle odvedenou práci, 
starostovi obce, zaměstnancům obce a  spoluobčanům 
za jejich pomoc. 

V  sobotu 21.9.2024 a 28.9.2024 členové našeho sboru 
odvezli materiální pomoc do  vodou zatopené obce Zátor. 
Děkujeme všem občanům, kteří se do těchto sbírek zapojili. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ve dnech 24.-25.9.2024  byla naše jednotka vyslána jako 
součást odřadu, který 
z a s a h o v a l p ř i 
o d s t r a ň o v á n í 
n á s l e d ků p ovo d n í 
v  Olomouckém kraji. 
Místo nasazení bylo 
v  o b c i P í s e č n á . 
R o z s a h š k o d 
způsobených povodní 
j e s l o v y t ě ž k o 
p o p s a t e l ný. N aše 
p r á c e s p o č í v a l a 
především v  čerpání 
a  č i š těn í s t u d n í , 
nakládání kontejnerů 
odpadem a  řezání 
stromů. Velké díky 
p a t ř í v š e m 
zúčastněným.

Hasiči  

Za SDH Miroslav Kobéda, starosta sboru

Lokální výstražný systém – hladinoměr u Surých při horním 
obchodu – průběh hladin
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ZŠ a MŠ Kateřinice  - vítání prvňáčků v Kateřinicích 
V pondělí ráno se v Kulturním domě v Kateřinicích konala 
slavnostní událost. Všichni pedagogové místní základní školy 
společně se starostou obce, místostarostou a panem farářem 
přivítali prvňáčky úvodním slovem. Paní ředitelka Mgr. Šárka 
Muchová popřála budoucím školákům úspěšný start do nové 
etapy jejich života a rodičům poděkovala za projevenou 
důvěru, podporu a spolupráci.  

Velmi zábavné a netradiční bylo samotné přivítání dětí. Paní 
ředitelka, oděna do kostýmu kouzelníka Pokustóna společně s 
pomocníky Bobem a Bobkem, zvala postupně děti na podium. 
Každý budoucí žáček byl postupně představen všem 
přítomným a podepsal se svým jménem. Dětem a rodičům se 
slavnost velmi líbila a bylo vidět, že se začátku svého prvního 
školního roku nemohou dočkat.

Mgr. Denisa Barbora Reppichová



-   -25

Rybářský spolek Kateřinice 
V sobotu 10. 8. se na rybníku v Březinách uskutečnil 

0.  ročník dětských rybářských závodů pořádaný našim 
spolkem. Pod dozorem rodinných příslušníků, známých 
a  roz hodč ích se  závodu zůčastn i lo ce lkem 
15  soutěžících dětí. Mezi šťastné lovce se  zapsalo 
mnoho z  nich za  výrazné podpory diváků z  řad široké 
veřejnosti. A kdo vyhrál? Za náš spolek musíme říct že 
všichni! Přeci jen i to, že děti stráví volný čas v přírodě, 
je vítěztví. Ještě jednou děkujeme účastníkům, 
pomocníkům i  podporovatelům a  těšíme se  na další 
setkání. 

Pavel Vrba
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Lesy a statky Tomáše Bati - noční les

Všichni, kteří v pátek 6.9.2024 zavítali 
do  parku Tomáše Bati v  Loučce, mohli 
zjistit „co se děje v lese, když se setmí“. 

Po polích a  lukách skáču, schovávám 
se  do pekáčů. Nesmějte se, je to tak, 
v myslivecké mluvě však. Jméno pro můj 
pelech, lože, ó jak je tam krásně, bože……. 

Nejen podle takovýchto nápověd, ale i podle roztodivných 
zvuků, mohli návštěvníci najít a  poznat několik zvířat, která 
se  běžně potulují nočním lesem. Na  úspěšné pozorovatele, 
pak na  konci stezky, čekalo překvapení v  podobě drobných 
odměn. 
Děkujeme všem za návštěvu a těšíme se zase příště 

Daniela  Zapletalová

OKÉNKO FOTOGRAFICKÉ 
AUTORA 

Moje začátky autorské fotografické tvorby sahají do  roku 
1994, kdy jsem pořídil první snímek ještě s  vypůjčeným 
přístrojem a negativem filmu a to s motivem Strom v  lokalitě 
Kateřinice-Dubcová, byl právě podzimní čas a krásné zbarvení 
listí. Toto dílo mám stále v archivu dochováno, jako i ostatní, 
jichž jsem od vzniku činnosti pořídil několik stovek a vesnici 
Kateřinice mám nejvíce zastoupenou v množství. Stále jsem 
se  v  mezích možností zdokonaloval, nicméně pořád jsem 
fotografoval na nejvíce barevné negativy, výjimkou je rok 1995 
– to byl pořízený ČB negativní film Fomapan, bohužel díla již 
v  albu nemám. S  vývojem lepších materiálů jsem vystřídal 
a  osvědčily se  například filmy od  výrobců Polaroid, Konica, 
Equicolor a Fujicolor (kinofilmy barevné formátu 35 mm). Co 
se  týká uplatnění děl a přímo publicistiky, tak bohužel neměl 
jsem moc štěstí, ačkoliv moje snaha byla i na přelomu 90.let 
a nového milénia zcela dostatečná. 

S  příchodem digitalizace fotoaparátů a  nosičů dat jsem 
pořídil první snímek digitální v  roce 2009 a  to s  motivem 
portrétu; později v zaměstnání při výkonu práce v  roce 2019 
a od roku 2021 mám i vlastní digitální pokročilý přístroj značky 
Kodak s  interním bleskem a  ultrazoomem. I  pře veškerou 

modernizaci ve světě 
a  t a k é v  Č e s k é 
republice mám stále 
d ů v ě r n ý v z t a h 
k  p ů v o d n í 
technologii formátu 
kinofilmu (ten je ještě 
v  nabídce obchodů 
a  e-shopů); digitál 

používám na  zvláštní účely i  pro běžné snímky krajiny, 
architektury, portrétů a přesah do zpravodajské a propagační 
tématiky. 

Ve vztahu k  vydávání titulu Zpravodaj obce Kateřinice si 
dovolím malé upřesnění; jde o dataci pořízení děl z tisků číslo 
33 – 2023 (fotografie na zadní straně obálky je z  roku 2001) 
a poslední číslo 35 – 2/2024 (strana 17 – obě díla jsou z roku 
2001; použitá technologie je film a  lokalita Kateřinice – Pod 
Dubcovou a Potůčky). Tímto předem děkuji obci a paní Ireně 
Drábkové za  využití fotografií v  titulu pro veřejnost, pokud 
bude zájem nebo vyberu další snímky, rád příště přispěji. 

Vítězslav JANČA
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1.10.2024 Benefiční koncert Zvonky dobré zprávy

11.10.2024 slavnost Vesnice roku po 10. letech

16.10.2024 divadlo pro dospělé Don Quijote de la mAncha

16.10.2024 divadlo pro děti Kmotra liška vypravuje

19.10.2024 sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu

29.11.2024 Adventní setkání

5.12.2024 Možná přijde i kouzelník - vystoupení žáků MŠ a ZŠ 
Kateřinice

11.12.2024 Česko zpívá koledy

divadlo pro dospělé Don Quijote de la mAncha

Kateřinický zpravodaj, 
periodický tisk územně samosprávního celku, vydává čtvrtletně v počtu 400 ks obec Kateřinice, 
756 21 Kateřinice 242, IČO: 00303917, MK ČR E 24586.  
Vyšlo v říjnu 2024, uzávěrka dalšího čísla 5.12.2024.  Úvodní foto: Anna Němečková 
Příspěvky uvítáme na emailu kultura@obeckaterinice.cz. 
Zpracovala Irena Drábková, redakční rada Milan Valůšek, Hana Zbranková,   
Aktuální informace naleznete na www.obeckaterinice.cz a v aplikaci Obecní síť. 
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